
Verslag van de beheercommissie van het seizoen 2022-2023. 
 
Het seizoen 2022-2023 is een jaar geweest waarin het echte beheren van gebouwen en 
terreinen en velden veel aandacht hebben gekregen.  
 
Het afgelopen jaar is er veel gerepareerd, opgekapt en vernieuwd. De reparaties bestaan 
veelal uit iets wat versleten is of wat domweg vernield is, zo ook de lampen boven de bar, bij 
elke feest zijn er dan wel een aantal vernield. Of hekwerk wat om onverklaarbare reden  
wordt vernield, vooral de gaasbespanning moet het vaak ontgelden. De tafels op het terras 
zijn dit jaar geschuurd en een aantal keren behandeld waardoor ze enigszins opgefrist het 
voorjaar in konden gaan. En de beheercie. heeft ook gezorgd dat er een afscheidingswand is 
gemaakt in de boven ruimte van het clubhuis waardoor deze ingezet kon worden als extra 
teambesprekingsruimte. Waarbij het elektro gedeelte en het schilderwerk door enkele leden 
van de BC zijn uitgevoerd. 
 
Regulier wordt het clubhuis wekelijks schoongemaakt, een paar keer per week de 
kleedruimten, en het terras vraagt ook veel aandacht. Temeer ook dat diverse clubleden en 
bezoekers het niet zo nauw nemen met het opruimen van hun spullen die ze niet meer 
gebruiken of vergeten. En daarbij valt het op dat in de dameskleedkamers altijd aanmerkelijk 
veel meer troep wordt achtergelaten dan in de herenkleedkamers. 
 
En dan is er nog veel werk op en rond de velden, blad en gebroken takken ruimen, onkruid 
verwijderen, algen bestrijden, hekwerken herstellen, glas en flessen ruimen en ga zo maar 
door.  
 
De vier leden van de beheercommissie zouden al dat werk niet alleen kunnen doen, en niet 
alle leden kunnen evenveel doen, gelukkig hebben we nog steeds de beschikking over een 
klusjesman die veel werk wegneemt voor ons. En dat tegen een geringe vergoeding. Daarom 
zou het fantastisch zijn als de leden van de club komend seizoen zouden meehelpen door 
geen afval te laten slingeren, als ze zien dat er wat wordt vernield daar tegen op te treden of 
te melden. En af en toe aanbieden mee te helpen zou helemaal fantastisch zijn.  
 
Komende tijd wordt de verouderende alarminstallatie vernieuwd en de BC zal zich inzetten 
om waar mogelijk preventief onderhoud te plegen waardoor grotere uitgave voor de club 
achterwege kunnen blijven.  
 
De beheercommissie betstaat uit Hidde Naaijkens, Geert Vermeer, Tim Vugs en Henk 
Hoppenbrouwers. 
 
De beheercommissie.  
 
 


